
Zápis ze zasedání AS HF JAMU dne 28. 11. 2012 

Přítomni: Prof. Jindřiška Bártová, Ing. MgA. Lucie Šilerová, Prof. Miloslav Jelínek, Doc. Roman 
Novozámský, Doc. Zdeněk Šmukař, BcA. Tomáš Pilař, BcA. Martin Hroch, BcA. Karel Hampl,   

Omluven: Doc. Jan Zbavitel  

Host: děkan HF Prof. Jindřich Petráš 

 

1. Zahájení zasedání AS HF JAMU 

2. Předsedkyně AS HF JAMU prof. Jindřiška Bártová přivítala nové členy AS HF JAMU – Ing. MgA. 

Lucii Šilerovou a Doc. Romana Novozámského 

3. Dne 18. 11. 2012 hlasovalo per rollam všech 9 senátorů pro nově navržené proděkany.  

4. BcA. Martin Hroch byl per rollam dne 16. 10. 2012 zvolen členem Rady vysokých škol  

5. Nový děkan prof. Jindřich Petráš poděkoval Akademickému senátu HF JAMU za zvolení. 

6. Diskuze nad současnými internetovými stránkami fakulty. 

7. BcA. Tomáš Pilař vznesl dotaz studentů – vyšší počet repríz Komorní opery v novém Divadle 

na Orlí, problém tkví ve velké vytíženosti studentů Katedry strunných nástrojů 

8. Diskuze nad vytížeností Divadla na Orlí ze strany hudební fakulty  -  postoupeno 

dramaturgické radě HF JAMU 

9. Dotazy a připomínky na nového děkana. BcA. Martin Hroch vznesl dotaz ohledně zajištění 

propagace orchestrálních koncertů (pořadatel Filharmonie Brno), diskuze nad propagací 

orchestrálních koncertů JAO. 

10. Diskuze nad probíhající přestavbou budovy HF JAMU. Doc. Zdeněk Šmukař vznesl dotaz 

ohledně zmenšení tělocvičny o 80 cm cca 5,5 m2 čtverečních, tento návrh je pro vedoucího 

Katedry zpěvu nepřípustný. 

11. Závěrečná diskuze 

12. Poděkování předsedkyně AS HF JAMU Prof. Jindřišky Bártové. 

 

 

 



 


